
 

 
Aan de Voorzitter van Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG  
 
Heikant, 30-10-2019 

Geachte voorzitter, 

Betreft schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO Provinciale Staten van Zeeland 
jo. art. 151 lid 1 PW van de Statenleden Eelco VAN HOECKE en Martin BOS, 
Forum voor Democratie (FVD), n.a.v. het bekendmaken op facebook van 
deelname van de Provincie Zeeland aan de “Black Achievement” Maand. 

Hierbij verzoek ik u onze vragen ter kennis te brengen van het College van 
Gedeputeerde Staten van de Provincie Zeeland. Wij vragen om de schriftelijke 
beantwoording van onze vragen. 

Toelichting: 
Op haar facebookpagina maakt de Provincie Zeeland bekend in oktober deel te nemen 
aan de “Black Achievement Maand”. Hier lezen we het volgende; wij citeren: “In onze 
provincie is er steeds meer bewustzijn voor de gevolgen van het trans-Atlantische 
slavernijverleden, waar Zeeland een grote rol in had. In onze samenleving leven nog 
steeds vooroordelen die stammen uit de koloniale tijd. Erkenning van diversiteit en een 
evenwichtige beeldvorming van personen met Afrikaanse roots worden tijdens de 
Black Achievement Maand belicht”. 

Vragen: 

1: Deelt u, met de FVD-fractie, de mening dat de Gouden Eeuw een schitterende 
periode uit de Vaderlandse Geschiedenis is en daarom een inspiratiebron is voor het 
hedendaagse Nederland en Zeeland? 

2: U stelt dat Zeeland een grote rol had in het trans-Atlantische slavernijverleden. Kunt 
u dit toelichten en aangeven hoe groot het aandeel van Zeeland dan was t.o.v. de 
totale trans-Atlantische slavenhandel? 

3: Hoe staat u tegenover de actie van het Amsterdam Museum om de term “Gouden 
Eeuw” in de ban te doen? 

4: Bent u op de hoogte of ook musea in Zeeland van zins zijn het begrip Gouden Eeuw 
te verbannen? 

5: Hoe kunt u ons verklaren dat de museumwereld zo politiek correct is en volledig in 
de ban van de ‘weg met ons ideologie’? 



6: Waarom wordt er in het kader van diversiteit geen aandacht besteed aan de rol die 
de mohammedaanse Arabieren speelden, en ten dele nog spelen, in de slavenhandel? 

7: Waarom wordt er geen enkele aandacht besteed aan het feit dat in die tijd slavernij 
gangbaar was en dat de slaven notabene werden gekocht in Afrika van Afrikaanse 
stamhoofden? 

8: Waarom wordt er geen aandacht besteed aan het feit dat het eerste verzet tegen 
de slavernij in de 17de eeuw afkomstig was van bepaalde groepen protestanten? 

9: Bent u met de FVD-fractie van mening dat slavernij fout is, maar dat de huidige 
generaties Europeanen (waaronder de Zeeuwen) zich helemaal niet hoeven te 
schamen voor het slavernijverleden omdat ze er part noch deel aan hebben? Wij 
westerlingen hebben immers de slavernij ook als eerste afgeschaft. 

10: Bent u met de FVD-fractie van mening dat de westerse cultuur in het algemeen, 
en ons westerse waarden- en normenstelsel in het bijzonder, de voorkeur verdienen 
boven alle andere culturen en hun waarden- en normenstelsels? Zo nee, kunt u dan 
aangeven waarom niet en aangeven waarom en waarin die andere culturen en hun 
waarden- en normenstelsels beter zijn dan die van het westen?  

11: Hoe hebben Gedeputeerde Staten de Black Achievement Month in Zeeland 
ervaren?  

12: Is het houden van een Black Achievement Month in Zeeland volgens u voor 
herhaling vatbaar? En zo ja, waarom? 

13: Aan welke activiteiten hebben leden van Gedeputeerde Staten i.h.k.v. de Black 
Achievement Month in Zeeland deelgenomen?  

 

In afwachting van uw beantwoording, verblijven wij, 

met de meeste hoogachting, 

namens de Statenfractie Forum voor Democratie Zeeland 
 
Eelco VAN HOECKE 

Martin BOS 
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